

畢業學年度	學生	指導老師	中文論文題目	英文論文題目
108	李智瀚	藍崇翰	廠務工程師與廠務工程承攬商員工對於安全觀念之認知-以南部科學園區某半導體晶圓廠為例	Safety Concept of Facility Engineers and Contractor Employees-Case Study of Southern Taiwan Science Park Semiconductor Fab
108	林美玉	謝正悅	工作壓力與肌肉骨骼傷害相關性之探討-以某光電產業為例	Discussion on the Correlation between Work Stress and Musculoskeletal Injury For an Opto-electronic Industry
108	謝采恩	蔡忠融	某醫學中心代謝症候群員工介入運動控制之成效探討	Study on the Efficiency of Exercise Intervention for the Employees with Metabolic Syndrome in a Medical Center
108	張宇彤	蔡忠融	美髮從業人員肌肉骨骼危害評估研究-以台南市為例	Study on the Musculoskeletal Hazards of Hairdressers-An Example of Tainan
108	陳華良	謝正悅	傳統整復推拿服務人員肌肉骨骼傷病研究調查	A Study on the Musculoskeletal Damage of Traditional Restorative Massage Therapist
108	黃巧幸	丁若愚	國軍人員部隊屬性、工作壓力與職場疲勞之探討-以陸軍為例	Discussion on the Attributes, Work Pressure and Workplace Fatigue of the National Army Staff-Taking the Army as an Example
108	黃冠魁	孫逸民	二仁溪、鹽水溪出海口附近海岸微塑膠含量調查與分析	Investigation and analysis of microplastics content near the estuary on Erren River and Yanshui River.